



# Visitor Booking

Dear Visitors,

In light of the overwhelming demand for tee times at Fanling, in addition to capacity issues that the Club is currently experiencing and our desire to provide a pleasant and enjoyable experience for all, we will be implementing the following measures until further notice:

1. All visitors need to book tee times in advance. Same day walk-ins will not be accommodated.
2. Visitors who have confirmed bookings are kindly asked to arrive at the Club no more than one hour prior to their tee time.
3. To accommodate overwhelming demand, the driving range at Fanling is only open to visitor use before their rounds and is not available after their booked tee times.
4. Please note that the night range remains open to visitors from 6pm - 10pm daily.

Thank you for your understanding and continued support of the Club. We look forward to welcoming you on your next visit.

致各訪客:

鑒於近日到臨粉嶺打球人士眾多，在球場持續出現超出負荷之情況下，同時球會亦希望能為大家提供一個舒適愉快的打球體驗，故此即時推出以下舒緩措施，直至另行通知。

1. 所有訪客均需預訂開球時間，並不設即日臨場開球之安排。
2. 預約已獲確定之訪客，敬請勿於開球時間提早多過一小時前到達。
3. 由於練習場需求殷切，訪客可於開球前使用粉嶺練習場設施，但不適用於開球後使用。
4. 晚間練習場維持每日晚上6時至10時開放予訪客使用。

感謝各位理解及一貫支持，我們期待於不久將來再次歡迎各位蒞臨香港哥爾夫球會。

Management Office  
25 February 2020